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                               Szanowny Pan  
         prof. Jacek Majchrowski 
         Prezydent Miasta Krakowa 
 
 
 
Szanowny Panie Prezydencie, 
 
 Mieszkańcy ulicy Tarłowskiej zwrócili uwagę na uszkodzenia nawierzchni ich ulicy, 
które wystąpiły w ostatnich kilku miesiącach. Podejrzewają, iż związane jest to z przebudową 
jednego z budynków, znajdującego się na skrzyżowaniu ulicy Tarłowskiej i Teńczyńskiej. 
Ciężki sprzęt potrzebny do przeprowadzenia przebudowy budynku mógł spowodować tego 
typu uszkodzenia.  
 
Dlatego bardzo proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

• Czy jest prowadzona kontrola nawierzchni ulic w rejonach sąsiadujących z dużymi 
inwestycjami powodującymi korzystanie z ciężkiego sprzętu budowlanego? 

• Czy w związku ze zniszczeniem części nawierzchni na ulicy Tarłowskiej, UMK 
planuje sprawdzić kto odpowiada za tą sytuację? 

• Kiedy zostanie naprawiona nawierzchnia ulicy Tarłowskiej? 
 
 

 
Z poważaniem  

 
Tomasz Daros   

Radny Miasta Krakowa     
 
 

Załącznik: 
• zdjęcie ul. Tarłowskiej 
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